
Protokół nr.1 /2023 z zebrania Zarządu Osiedla Komorów  

       Termin   -  23.01.2023  godz.19.30 do 21.30 

        Miejsce – Warsztat 

Obecni – 

M.Szymańczyk,A.Ziółkowska,Ł.Tałandziewicz(zdalnie),A.Jurewicz,D.Ogiński,M

.Jeżewski. 

1.Przewodniczący poinformował o planie skablowania sieci energetycznej w 

AMD, o planach wymiany koszy w Komorowie na identyczne jak postawione  

wzdłuż ul. Kolejowej, o stanie plac projektowych placyku po starej poczcie, o 

sytuacji wokół przetargu na budowę CIK-u, o planowanym spotkaniu p. Wójt z 

p. Dąbrowskim odnośnie inwestycji na placu sąsiadującym z gminnym placem 

na Kolejowej, o stanie prac projektowych dotyczących wymiany nawierzchni 

AMD. 

2.Zarząd podjął wstępne decyzje o podziale środków osiedla Komorów : 

- wszystkie zajęcia pilotowane przez Łucję Tałandziewicz - pilates,joga,latino 

solo,zumba, taniec dla młodzieży, zajęcia plastyczne dla dzieci będą 

prowadzone w takim samym wymiarze godzin jak w zeszłym roku. Jeżeli zbierze 

się nowa grupa zainteresowanych to powstanie nowa grupa pilates. 

- Dariusz Ogiński w porozumieniu z innymi organizacjami społecznymi 

zorganizuje we wrześniu piknik rodzinny. 

- Anna Ziółkowska zorganizuje dwa wieczory taneczne dla mieszkańców -jeden 

na wiosnę , drugi na jesieni 

- Andrzej Jurewicz będzie kontynuował piątkowe wieczory filmowe, rodzinne 

granie bez prądu ,3 teatrzyki dla dzieci do końca roku oraz jeden spektakl dla 

dorosłych. Zorientuje się także w możliwości letniego kina plenerowego. 

 

Michał Jeżewski 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Komorów 


